

of the Government. He would not say any more at present on that point, but his hon. friend would learn at the proper time what the policy of the Government on that question was.

Hon. Mr. Holton—Now is the time.

Hon. Sir John A. Macdonald—My hon. friend must not be too exacting. I would put him in mind of the forbearance we showed him when we sat in Opposition, and he was on the Government benches, (laughter).

Mr. Jones (Leeds and Grenville) asked if the member for North Lanark did not resign his seat as Minister of Public Works, when he went to the North-West, and how was the present Minister of Public Works appointed in his place?

Hon. Sir John A. Macdonald explained that Mr. McDougall's Commission was to have and to hold said office during the pleasure of the Sovereign. Her Majesty was pleased on the 8th of December to exercise that pleasure.

Mr. Rymal—Was it Her Majesty's pleasure that Mr. McDougall should draw a salary after that?

Hon. Sir John A. Macdonald—No. The member for North Lanark retained the office of Minister of Public Works till the complete reconstruction of the Cabinet on the 8th of December. At that date Mr. Langevin was sworn in, and the salary of the member for North Lanark ceased, and from that time he drew no salary in any way.

Mr. Jones (Leeds and Grenville)—Are we to understand, then, that the Minister of Public Works was dismissed, and did not resign?

Hon. Sir John A. Macdonald—I have no doubt my hon. friend would like an Irish hoist like that himself. I don't think the member for North Lanark was insulted by removing him from one office to confer upon him a higher office.

Hon. Sir A. T. Galt wished to make a few remarks with reference to the offer made him to take a seat in the Cabinet. He explained that the Minister of Finance brought him a letter from the leader of the Government offering him a seat. He understood that he came in no official capacity, but simply in his private capacity, and the conversation that passed between them was simply as between two private gentlemen. He would now take occasion to say a few words with reference to his own position.

[Hon. Sir John A. Macdonald—L'hon. sir John A. Macdonald.]

interdire de devenir membre du Gouvernement. Pour l'instant, il ne s'étend pas davantage sur ce sujet, mais son collègue connaîtra en temps opportun la politique du Gouvernement sur cette question.

L'honorable M. Holton—Voici le moment venu.

L'honorable sir John A. Macdonald—Mon honorable ami ne doit pas se montrer trop exigeant. J'aimerais lui rappeler la patience dont nous avons fait preuve lorsque nous étions sur les bancs de l'opposition et que lui était sur les bancs ministériels. (Rires.)

M. Jones (Leeds et Grenville) demande si le député de Lanark-Nord n'a pas résigné son poste en tant que ministre des Travaux publics lorsqu'il est parti pour le Nord-Ouest et comment on a procédé à la nomination de l'actuel ministre des Travaux publics qui le remplace.

L'honorable sir John A. Macdonald explique que M. McDougall détiendra ce poste et en exercera les fonctions durant le bon plaisir de la reine. Sa Majesté a eu le plaisir d'exercer ce plaisir le 8 décembre.

M. Rymal—Est-ce le désir de Sa Majesté que M. McDougall continue encore à toucher une rémunération après cette date?

L'honorable sir John A. Macdonald—Non. Le député de Lanark-Nord est demeuré ministre des Travaux publics jusqu'au remaniement complet du Cabinet, le 8 décembre. À cette date, M. Langevin a prêté serment et les appointements du député de Lanark-Nord ont pris fin et, à partir de ce moment, il n'a reçu aucune rémunération.

M. Jones (Leeds et Grenville)—Devons-nous comprendre alors que le ministre des Travaux publics a été relevé de ses fonctions et qu'il n'a pas donné sa démission?

L'honorable sir John A. Macdonald—Je suis sûr que mon honorable ami ne dédaignerait pas un avancement comme celui-là. À mon avis, le député de Lanark-Nord n'a pas vu comme une insulte le fait qu'on lui a retiré un poste pour lui en confier un autre plus important.

L'honorable sir A. T. Galt désire formuler quelques commentaires au sujet de l'offre qu'il a reçue d'occuper une place dans le Cabinet. Il fait part que le ministre des Finances lui a remis une lettre du chef du Gouvernement par laquelle il se voyait offrir un siège au Parlement. Il a cru comprendre que le ministre des Finances n'agissait pas à titre officiel, mais à titre personnel, et la conversation qu'ils ont eue s'est déroulée comme entre deux simples particuliers. Il profite maintenant de l'occasion